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Förvaltningens förslag till beslut 

1. Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Stadsdelsnämnden överlämnar ärendet till trafik- och 

renhållningsnämnden.  

 

Göran Månsson Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

Berit Bornecrantz Dias (V) lämnade på stadsdelsnämnden den 9 februari 2012 in 

bifogad skrivelse om återvinning av matavfall. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

I Stadsdelsnämndens verksamhetsberättelse för 2010 redovisar förvaltningen för 

indikatorn ”andel av stadens storkök eller storhushåll i stadens verksamheter som 

sorterar ut matavfall för biologisk behandlig ett utfall på 23%”. 

Kommunfullmäktiges årsmål är 40%.  I en kommentar till indikatorn beskriver 

förvaltningen svårigheten att få till sortering av matavfall i de fastigheter där man 

är hyresgäst till en privat fastighetsägare. 

 

Förskoleavdelningen har bjudit in avfallsavdelningen på trafikkontoret (TK-avfall) 

till ett chefsmöte den 2 maj för en genomgång av vilka krav som ska uppnås för att 

möjliggöra återvinning av matavfall i förskolor. Förskolecheferna kommer sedan i 

samarbete med TK-avfall gå igenom varje förskola för att se var det kan vara 

möjligt att med mindre anpassningar få till sortering av matavfall. Kartläggning 

kommer visa om och i vilken utsträckning förvaltningen har möjlighet att 

ytterligare öka andelen storkök och storhushåll som sorterar ut matavfall. 
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I stadsutvecklingsområdet Norra Djurgårdsstaden kommer insamling av 

hushållens matavfall att ske i hela området. 

 

Vad det gäller frågan att öka förutsättningarna för fastighetsnära insamling av 

matavfall generellt på Östermalm är det en fråga som TK-avfall driver och har 

ansvar för. Stadsdelsförvaltningen föreslår därför att skrivelsen överlämnas till 

trafik- och renhållningsnämnden. 

 

Bilagor 

1. Skrivelsen 


